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Bestyrelsesmøde i Område Auning d. 11. marts 2024 

Kl. 19.00 – 21.00. (OBS – Mødet er justeret med en ½ timer) 

Afholdes i Bette-bo 

Tilstede: Bo Kvistgaard, Agnete Brandt, Katrine Bjørn, Inger L. Jensen, Thomas Sørensen, Trine 

Fisker, Camilla Holmes, Lisbeth Torp, Git Drachmann,Morten Dueholm og Doris Bang 

Afbud: Gitte F. Frederiksen, Jeanette Jensen, Dan Brauer og Anne Sofie Drachmann (som udtræder 

som suppleant dags dato) 

Vært/indkøb: Doris 

Referent: D.B. 

Dagsorden: 

1. Orientering fra forperson, afdelingsleder og Områdeleder. 

 

De relevante punkter er nævnt i den udsendte dagsorden 

 

2. Forældremødet d. 24. april 2024 kl. 18.30 – 21.00 

          Valg til bestyrelsen. 

 

- Alle medarbejderrepræsentanter og suppleanter er på valg 

Der skal være valg i Bette-bo og i Børnehuset Mælkevejen d. 3. april 24. 

Der har været afholdt valg i dagplejen 

Kommende medarbejderrepræsentant fra dagplejen er Mette Holdgaard.  

Jeanette Jensen træder ud. 

Der er genvalg til medarbejdersuppleant Connie Nielsen. 

 

- Af forældrerepræsentanter i bestyrelsen er Thomas Sørensen på valg fra 

Børnehuset Mælkevejen. Thomas Sørensen genopstiller 

Forældresuppleant i dagplejen Anne Sofie Drachmann har meddelt, at hun 

trækker sig fra bestyrelsen dags dato 
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- Alle øvrige forældrerepræsentanter og suppleanter blev valgt i 2023 og er først 

på valg i 2025 

 

- Der udsendes lig tidligere år valgmateriale ud. 

 

 

Årsberetning ved forperson – Dan: 

Det aftales at Dan Brauer og Trine F aftaler indbyrdes, hvad der skal informeres ud i 

årsberetningen. 

 

Lola Jensen kl. 19.00 – 21.00: familien Danmarks hverdag sat på en humoristisk spids 

Da Lola Jensen bruger tiden fra kl. 19.00 – 21.00 begynder forældremødet allerede kl. 

18.30. 

Mellem kl. 18.30 – 19.00 skal alt det formelle klares. 

 

3. Dialog om Strukturelle og organisatoriske udfordringer, der skal /er på vej til at blive 

løst. 

- Information blev givet om personalesituationerne herunder kommende 

ansættelser i både Bette-bo og Mælkevejen 

- Information om forældrehenvendelser i Bette-bo omhandlende 

personalsituationen. Der er på bedst måde tage hold om dette nu. 

- Information om den kommende proces i Bette-bo, hvor nye medarbejdere skal 

tages godt imod både fagligt, pædagogisk og personalemæssigt. 

- Information om  de udarbejdede stillingsopslag og ansættelsesudvalg i 

Mælkevejen. 

-  

4. Punktet/temaet tages op efter sommerferien: Dialog om en strategi for rekruttering og 

fastholdelse af personale i Område Auning.  

 

5. Kontaktudvalgsmøde 20. juni 2024 Kl. 16.00-18.00 – Grenå Rådhus 

Såfremt forpersonen ikke kan deltage, har både Bo og Agnete stillet sig til rådighed. 

 

6. Til orientering – Udviklingsåret 2024-2025 baseret på udviklingssamtalen med Skole- 

og dagtilbudsområdet. (Bilag vedlagt) 

 

Forsat fokus på evaluering og børn i udsatte positioner. Barnets lov – skal inddrages i det vi 

gør, børn skal høres og medinddrages. 

Tilsynet viser, at Område Auning er i en positiv udvikling. 

 

7. Godkendelse af budgetopfølgning januar – februar 2024 

Budgetopfølgningen er godkendt. 
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8. Orientering om afgivne høringssvar 

Der er ingen høringssvar afgivet 

9. Dialog om høringssvar i forhold til udsendte høringsmateriale.  

 

Der er ingen høringssvar, der skal afgives i forhold til udsendt høringsmateriale 

 

10. Hvad rører der sig i dagpleje, Bette-bo og Børnehuset Mælkevejen som kunne være 

relevant for de øvrige medlemmer af bestyrelsen, at høre om? 

 

Inger og Git fra Børnehuset Mælkevejen fortalte blandt andet om det nye tiltag omkring 

overbliksvoksne og om den flytning af grupper, der sker pr. 1. april. 

Nærmere information om overbliksvoksne vil blive udsendt via Aula til forældrene i 

Mælkevejen. 

Inger fortalte om diskofesten og den kommende farvelfest i Bette-bo målrettet de børn, som 

skal i TSFO 

 

11. Evt.  

 

12. Dialog om nyhedsbrev/temabrev/referat. 

Referat og bilag lægges ud på vores hjemmeside. 

https://omraadeauning.norddjurs.dk/omraade-auning 

 

Forældrene i bestyrelsen fra Mælkevejen ser gerne, at der en gang imellem kommer 

infobreve ud fra ledelsen som indeholder mere overordnede informationer omkring 

Mælkevejen som helhed og som en samlet institution.  Ligeledes ønskes der information ved 

aktuelle personaleændringer, som berører den enkelte gruppe eller huset som helhed. 

Dette tages til efterretning. Samme ønske gælder ikke i Bette-bo, hvor forældrene føler sig 

tilstrækkeligt informeret. 

Informationen /ugebreve der udsendes i Aula kunne godt trænge til at få et kærligt eftersyn 

særligt i forhold til personificering ved underskrift med navne, der står eller ikke står. 

Formen kan vække spørgsmål. 

Fra forældresiden i Bette-bo, blev der rejst et spørgsmål omkring film, der ses af børnene og 

om der er obs på at de er målrettet aldersgruppen m.m. Inger vil undersøger nærmere på 

dette.  

 

 

https://omraadeauning.norddjurs.dk/omraade-auning

